
R eferat

Steinbrudd Vorphaugen/Nøkkelhaugen
30. 01.2014
Kl. 09.00 - 11.00

Møte innkalt av: Knut Berg

Møtedeltakere: Øystein Syltern (Syltern), Sigmund Skaret (grunneier), Ranveig Skansen

(Selberg arkitekter ), Rut Nilsen (Sør - Tr øndelag fylkeskommune), Heidi Flatås (Sør -

Trøndelag fylkeskommune), Margrethe Halsan (FM ST), Terje Domaas (FMST), Knut Berg

(Ørland kommune), Oddgeir Myklebust (Ørland kommune).

Referent: Oddgeir Myklebust

Syltern:

- Uttak på ca 700 000 m3

- Deponi etterpå, avsluttes som landbruksareal, 50 - 60 daa

- God adkomst til flybasen utenfor offentlig vei (450 m)

- Grunneier vil få tilbud om innløsi ng i forbindelse med ØHF

- Grave ned til - 7 . Hva skal man fylle opp med?

- Må dimensjonere ut fra beh ovet. I dialog med forsvaret.

Kulturminne/ Sør - Tr øndelag fylkeskommun :
Dette er en uvanlig stor gravrøys. Har få slike. Stor verdi. Har gått imot uttak i området
før. Nøkkelhaugen ligger inne i regional plan for KM. Å flytte og legge tilbake er ikke et
alternativ. Heller ta stein fra Lerberen. Vorphaugen er også uheldig. Ligg er helt inntil.
Riksantikvaren ( RA ) tar beslutning om di sp eller ikke etter a nbefaling fra STFK. RA vil
være streng her. Nasjonale interesser. Hvis MD sier ja, krav om kostbar arkeologisk
utgraving. Vil kunne ta 4 - 5 år.

Terje Domaas/ Fylkesmannen :
Kan ikk e se på dette tiltaket isolert. Vurdere ulike alternativer ut fra konfliktgrad. Store
konflikter i dette området. Støysituasjonen er positi v her. Kort transportavstand er
positivt . Landskapsmessig uheldig. Nasjonal interesse å unngå inngrep i 100m - beltet.
Ikke umulig, men konfliktfylt.



Referat

Knut Berg : Også konflikter knyttet til Lerberen. Etterbruken er viktig. Omstridt pga
naboer, ikke positive tilbakemeldinger. Ottersbo har spesiell kvalitet. Unik.
Det er vurdert en rekke små lokaliteter, men lite volum. V i må se over kommunegrensa.
Vi vil vurdere steinuttak i KPA. Har ikke åpnebare lokaliteter.

Terje Domaas: Må gjøre kommuneplan vurderinger se lv om man ikke tar det med i
komm uneplanens arealdel . Vil be om vurdering av andre alternativ.

Syltern : Vil rydde opp etter uttak. Vil ikke se at det har vært uttak.
Må ha med begge haugene for å få økonomi i tiltaket. Det trafikale bør veie tungt.

Ruth Nilsen: Det har ikke noen ver di å reetablere gravhaugen etter uttak.

Margrethe Halsan: Ingen innsi gelse fra landbruk.

Ørland komm une har ikke behandlet dette. Har hatt litt dialog med Forsvarsbygg.

Konklusjon: Det store temaet er kulturminner. Ørland kommune ber om
forhåndsvurdering fra STFK. Det vil være viktig å ha når vi løfter dette til politi sk
behandling.
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